

**Dirk Leutner** is head of the Pharmaceutical Technology Section in the European Pharmacopoeia Department of the EDQM. He is pharmacist with a PhD in Pharmaceutical Technology and experience in the pharmaceutical industry in development of generics and as head of production.

In 2013, he joined the EDQM as scientific program manager for groups of experts in the field of medicinal products monographs, chemical substances, spectroscopic methods including PAT and the European Paediatric Formulary. Since 2017 he manages the work on excipients, dosage form monographs and testing, packaging material, PAT and the European Paediatric Formulary. He further coordinates the harmonisation activities within the Pharmacopoeial Discussion Group.

Dirk Leutner leitet die Division für Pharmazeutische Technologie in der Europäischen Arzneibuch-Abteilung des EDQM. Er ist Apotheker mit einem Dokortitel in Pharmazeutischer Technologie und Erfahrung in pharmazeutischer Industrie in der Entwicklung von Generika und als Herstellungsleiter. Dirk Leutner startete 2013 beim EDQM als wissenschaftlicher Mitarbeiter für Arbeitsgruppen der Ph. Eur. im Bereich Fertigprodukt-Monographien, chemischen Substanzen, spektroskopischen Methoden mit PAT und dem Europäischen Kinderformularium. Seit 2017 leitet er die Arbeit an Hilfsstoffen, Arzneiformenmonographien und -testung, Packmaterialien, PAT und Formularen (paediatric und shortages). Weiterhin koordiniert er die Harmonisierungsaktivitäten innerhalb der Pharmacopoeial Discussion Group (PDG).